
 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 

Dagsorden      Skolebestyrelsesmøde nr. 10, 18. juni 2024, kl. 17-19 

og referat        

Deltagere 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

Forældrerepræsentanter 

Christian Yde  

Claus Eskildsen  

Cindy Krogh Omholt  

Solveig Nowak Kristiansen (afbud) 

Joan Seneca Jensen (afbud) 

Heidi Elmkjær (afbud) 

 

Medarbejdere 

Christina Finnemann Bajagilovic-Viuff (lærer) 

Joy Ellis Krogh Christoffersen (pædagog) 

Jens Hedegaard (viceskoleleder)  

Helle Futtrup (skoleleder) 

 

Elevrådet 

 

Sted 
 

Personalerummet, Viaduktvej 

 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

Dagsorden udarbejdet af Christian Yde og Helle Futtrup 

Referent Jens Hedegaard 

 

 
 

 
 

 
 

 

Østre Skole 
Viaduktvej 55 

5500 Middelfart 

www.oestre-middelfart.dk 

 

Telefon +45 8888 5660 

Fax +45 8888 5676 
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Ordstyrer:  
Christian Yde ledede mødet 
 

Besluttet 

Opfølgning 

1. Godkendelse af referat 
 

Referat fra sidste møde blev underskrevet 
 

 

2. Nyt fra elevrådet (O og D) 
 

Jacob og Jakup er ved at afslutte deres skolegang og deltog ikke på mødet. 

Bestyrelsen takker for samarbejdet og ønsker dem held og lykke med deres 

videre færd. 
 

 

 

3. Justering af forretningsorden. (O og D) 
I løbet af indeværende skoleår er der sket ændringer i procedurer, fx i 

forbindelse med referatet.  

Forretningsordenen tilpasses, så den kan fortsætte ind i ny bestyrelse og 

blive genbesøgt på det første møde i det næste skoleår. 

 

Forretningsordenen blev gennemgået og ændret på få punkter. Se bilag 
 

 

4. Konstituering af den kommende skolebestyrelse (O og D) 
Den nye skolebestyrelse konstitueres tirsdag d. 18. juni, kl. 16-17.  

Orientering herom gives på mødet. 

 

Som formand valgtes Christian Yde 

Som næstformand valgtes Louise Torp 

Se evt. referat fra det konstituerende møde, også fra 12. juni 
 

 

5. Opsamling fra dialogmøder (O, D og G) 

I den forløbne uge har der været afholdt to dialogmøder, hvor 

skolebestyrelsesrepræsentanter og ledelser har været inviteret. Der gives 

en opsamling i fællesskab samt drøftes om der er evt. inspirationspunkter 

til det kommende års bestyrelsesarbejde. 

 

Dialogmøde torsdag d. 13. juni handlede om udbredelse af viden om alle de 

tiltag, der arbejdes med på kommunens folkeskoler. Alle skoler præsenterede et 

af deres udviklingspunkter for andre skolers bestyrelsesmedlemmer og politikere. 

Det var et interessant og givende møde. 

 

Dialogmøde 17. juni foregik primært som en paneldebat under paraplyen 

”Sammen om skolen” med deltagelse af formænd, skoleledere og Byrådet. Også 

her en meget interessant aften, som gav indsigt i dilemmaer og overvejelser på 

skoleområdet. 

 

 

6.  Ansættelser (O og D) 
Der er netop afviklet ansættelsessamtaler. På mødet orienteres om 

ansættelserne og forløbet. 

 

Vi har tidligere ansat 3 medarbejdere til en ny klasse forankret i 

Heldagsklasserne, og nu er der også ansat 3 lærere og 2 pædagoger til 

Viaduktvej – primært som erstatning for medarbejdere der er stoppet eller som 

går på pension her til sommer samt til en særlig projektstilling. Når alle 

ansættelser er helt på plads, bliver der informeret til alle forældre. 
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7. Gennemsyn af elevernes skemaer. (O og D) 

Elevernes skemaer til det kommende skoleår gennemses i bestyrelsen til 

et indblik, hvilke arbejdsgange der ligger i forbindelse med skemalægning 

og den planlægning, der får forud for et nyt skoleår.   

 

Elevernes skemaer hang til gennemsyn, og vi talte om løst og fast omkring 

processen ved skemalægning.  

 

 

8. Korte meddelelser fra ledelsen og formand. 

 Fjernvarme – status på forløbet 

 

Forløber fortsat efter planen. Vi er spændte på, om alle huller bliver dækket til og 

asfalteret, inden starten af det ny skoleår 

 

 

9. Eventuelt. 
 

Processen med den planlagte renovering går efter planen i gang i det ny skoleår. 

Bestyrelsen takker Heidi, Joan og Claus for deres bidrag i denne valgperiode. 

 

 

Punkter til fremtidige møder: 
 Næste møde: 13. august kl. 17.00-19.00 

 Skolens værdiregelsæt – august – indgår i årshjul for skoleåret 2024-2025 
 Fordeling af bestyrelsesrepræsentanter på aug-sept. forældremøder 
 En fælles stikordsliste til bestyrelsens korte indslag på forældremøderne 

 

 

 


